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Naper Hauge, Christine Malmberg, Rune Kløvtveit 

Fra Administrasjonen:  
Anne-Lise Kristensen og Kurt Kleppe Josefsen (koordinator) 
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Lisbeth Sommervoll (sak 140/23) 
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Hege Berge (sak 145/23) 
 
Forfall: 
Gudrun Breistøl 
 
Ikke møtt: 
Nasim Rizvi 
 

 
Sak nr. Sak/merknad 

 
131/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

132/23 Protokoll brukerutvalgets møte 22.11.12 
 
Vedtak: 
Godkjent 
 

133/23 Referat arbeidsutvalgets møte 28.11.23 
Referat ettersendt 
 
Vedtak: 
Tas til orientering 
 

134/23 Saker til orientering, innkommet post 
• Referat Ungdomsrådet 15.11.23 
• Foreløpig protokoll BU HSØ 20-21.11.23 



 
 
 
 

• SKU, brukerstemmen 
 
Vedtak: 
Tas til orientering 
 

135/23 Konferanser, seminarer  
• Rus og psykisk helse Kongress 2024 

 
Vedtak/kommentarer: 
Gudrun Breistøl og Christine Malmberg deltar på kongressen på vegne av BU.  
 

136/23 Styresaker, styremøte 
Agenda legges ut i Admincontrol/Teams dagen før BU 
 
Vedtak/kommentarer 
BU hadde en gjennomgang av budsjettet og tar det til orientering. BU har den samme 
bekymring i forhold til BRK som de tillitsvalgte. 
 

137/23 Revidering av felles retningslinjer brukerutvalgene HSØ 
Diskusjon 
 
Vedtak/kommentarer: 
Utkastet er gjennomgått og innspill sendes HSØ.  
 

138/23 Erfaringsutveksling 
 
Medlemmene har i perioden siden sist møte deltatt på følgende: 

• VV Prosjektmøte DHO  
• VV Foredrag sykepleierstudenter Diakonhjemmet (Pårørenderollen)  
• BS LSU Asker og Bærum  
• BS Organisasjonsutvikling BS Kir/Gyn/Plastikk  
• BS KKU BS GSR Fallforebyggingsprosjekt  
• DS LSU Drammen   
• DS Lederforum – innlegg om brukernes perspektiv på DHO  
• LMS kontinuerlig forbedring – likeverdige helsetjenester   
• VV Møte i arbeidsgruppe kontinuerlig forbedring   
• DS Julavslutning DHO – innlegg om brukerperspektivet   
• LMK KMD KKU Dialogsamling Sammen for barnet 0-5 år Møte ang MAP 
• PHT Ambulanse Dialogmøte PHT, TV/VO Utvidet prosjektgruppe 626 og 

intensivambulanse  
• BU arbeidsutvalget 1. desember 
• Dialogknferanse Handel sammen for barnet 
• Styremøte VV 
• Ungdomsrådet 
• Programstyremøte digital hjemmeoppfølging 



 
 
 
 

• Strategisk samarbeidsutvalg 
• Møte med AD 
• RS KKU 

 
Kommentarer: 
Saken ble ikke gjennomgått. Aktuell områder som var ønsket for diskusjon ble tatt under 
139/23. 
 

139/23 BU diskusjonen 
Aktuelle saker fra den enkelte som ønskes diskutert. 
 
Vedtak/kommentarer: 
 
Overbehandling 
Finnes det et system for å ettergå medisinske beslutninger og konsekvenser av dem?  
Tatt opp i KKU ved BS. Det er mange som blir overbehandlet og hvor konsekvensene også 
fører til dårligere utfall enn nødvendig.  
Det ble diskutert om dette er noe som kan være til diskusjon i de forskjellige klinikkene. 
Det ble i møtet informert om at det er planer om aktiviteter i forhold til overbehandling 
på alle sykehusene på nyåret. Diskusjonen tas opp igjen da. 
 
Skrøpelige eldre 
Torill Naper Hauge gikk igjennom utkast til utkast til presentasjon som skal brukes på 
dialogmøtet med styret 18. desember og fikk nyttig diskusjon. 
 

140/23 Dialog/orienteringer fra AD  
Aktuelle saker ved Lisbeth Sommervoll 
 
Kommentarer: 
Gjennomgang av budsjett 2024 var hovedfokus. BU ønsker rapporten fra pilotprosjektet 
med langvakter. Denne legges ved referatet.  
BU ønsker å være bidragsyter i å få til mer fleksibilitet i arbeidsformer og turnuser. BU ser 
med fordel på arbeidet med å få forskning på langvakter. 
 

141/23 Oppfølging kontinuerlig forbedringsarbeid BU 
Posten utgår. Tas i januarmøtet. 
 

142/23 Oppnevninger prosjekt, råd og utvalg 
 

Oppnevninger i møtet 
Ernæringsutvalg Valg av representant tas i BU 

møte januar 2024 
 

143/23 Kommende møter   
• Styrets årsplan 
• Brukerutvalgets års og møteplan (monsterarket) 

 
144/23 NSD 



 
 
 
 

Status og diskusjon fra Stine Lindahl Vangestein og Ingela Sofia Kleveland. 
 
Kommentarer: 
Brukerutvalget er tilfreds med presentasjonen og fremdrifte og hadde en god del 
spørsmål. Spesielt var det spørsmål rundt parkering for pasienter og pårørende. Det ble 
presisert at det blir flere plasser enn det i dag er samlet for Drammen sykehus og 
Blakstad sykehus. Videre var det en del spørsmål i forhold til universell utforming. Det ble 
presisert at alle krav vil bli fulgt. Presentasjonen følger protokollen. 
 

146/23 Eventuelt 
 
Fellesmøtet med styret i desember 
Kommentarer: 
Tatt opp og diskutert under sak 139/23 
 
Årlig melding 
Innspill levert av Mark Miller.  
Kommentarer: 
Følger protokollen og tas opp når saken behandles i møtet i januar 2024. 
 

Fellesmøte med Ungdomsrådet 
 
145/23 Videokonferanser – digital hjemoppfølging 

Status og informasjon ved Hege Berge, innovasjonsrådgiver 
 
Kommentarer: 
Hege Berge gikk igjennom status for digital hjemmeoppfølging (DHO) for brukerutvalget 
og ungdomsrådet. Det foreligger mange planer for nye digitale tjenester og Hege Berge 
ønsker spesielt å invitere seg til ungdomsrådet for å få deres råd i utvikling av tjenester 
for barn og ungdom. Dette over på nyåret. Presentasjon vedlegges protokollen.  
 

 Felles juleavslutning 
 

 


